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قیمت خرید یک رام 
قطار مترو به ۲۰۰ میلیارد 

تومان رسیده است

هزینه ساخت و ساز در 
کشور به متری ۵ میلیون 
تومان افزایش یافت

سرمقاله خبر

جیره بندی
علی کیانی موحد

پس از مدتها تصمیم گرفتم از خانه 
بیرون بروم. یادم نمی آید آخرین بار کی 
خانه را ترک کرده بودم اما هیچ هیجانی 
هنگام خروج از خانه نداشتم. اگر نیاز به 
مایحتاج نبود، به طور حتم در خانه می 

ماندم.
یک  حتی  و  بود  خلوت  خیابان 
سه  یا  دو  کند.  عبور  که  ندیدم  ماشین 
ماشین در کنار خیابان پارک کرده بودند 
که از گرد و خاک روی شان مشخص بود 
دادنشان  سواری  آخرین  از  زیادی  زمان 
گذشته. به سمت فروشگاه بزرگ نزدیک 
خانه حرکت کردم. پنج دقیقه بیشتر راه 
نبود اما با سرعت فراوان گام برمیداشتم 
و  کرده  تمام  را  خرید  زودتر  هرچه  تا 
آزار  بسیار  تعفن  بوی  برگردم.  خانه  به 
دهنده تر از قبل بود و تحملش برای من 

بسیار سخت.
به  سبد  نفر  چند  فروشگاه  درون 
دست در حال انتخاب جنس بودند و بی 
هم  من  گذشتند.  می  هم  کنار  از  اعتنا 
های  قفسه  سمت  به  و  برداشته  سبدی 
غذای  چند  کردم.  حرکت  غذایی  مواد 
کنسرو شده به همراه چند بسته سیگار 
و آب معدنی، لیست خرید من تمام شد! 
سمت صندوق رفتم و کد مخصوص خود 
را به صندوقدار گفتم. جیره خریدم هنوز 
بابت خوشحال  این  از  و  بود  نشده  تمام 
شدم. بدون رد و بدل شدن هیچ کلامی 
از فروشگاه خارج شده و به سمت خانه 

بازگشتم.
تر  آهسته  کمی  بازگشت  راه  در 
آمده  به وجود  تغییرات  تا  حرکت کردم 
جنازه  شوم.  متوجه  را  مدت  این  در 
جدیدی از دیوار آویزان بود با نوشته ای 
حال  در  وطن«  به  گردنش:»خیانت  بر 
عبور از کنار جنازه نگاهی به چهره اش 
انداختم. البته باقی مانده جنازه. هم سن 
به  و هیکلش هم  قد  بود.  و سال خودم 
خود  با  لحظه  یک  داشت.  شباهت  من 
فکر کردم جای این جنازه، بدن من می 
توانست این جا آویزان باشد. گام هایم را 

سریعتر کردم.
نزدیک خانه بودم که سرانجام یک 
ماشین از کنارم عبور کرد. یکی از ماشین 
در شهر  مشغول گشت  که  نظامی  های 
را  سرعتش  شد  که  من  نزدیک  و  بود 
کم کرد. سعی کردم توجه شان را جلب 
افسری  ایستاد.  کنارم  ماشین  اما  نکنم 
آمد.  من  سمت  و  شد  پیاده  ماشین  از 
و  رفت  خرید  کیسه  سمت  به  نگاهش 
ام را خواست. بی  بعد مدارک شناسایی 
اجازه  و  را چک کرد  حوصله هویت من 
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رئیسی عنوان کرد؛
افزایش شهرهای زرد و نارنجی

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا 
با بیان اینکه خیز ملایم کرونا در برخی از 
مناطق شروع شده است، گفت: استان های 
اما  هستند،  زرد  همچنان  البرز  و  تهران 

وضعیت شکننده است.
علیرضا رئیسی، در پایان جلسه ستاد 
مصوبات  تشریح  به  کرونا،  با  مقابله  ملی 
کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  تصمیمات  و 

پرداخت.
وی در ابتدا به وضعیت بیماری کرونا 
در دنیا و کشور اشاره کرد و گفت: وضعیت 
در اروپا و آمریکا نگران کننده است و به 
زانو در آمده اند. در حالی که واکسیناسیون 

را هم شروع کرده اند.
رئیسی افزود: در کشور ژاپن هم بیش 
از ۷۰ درصد تخت های بیمارستانی پر شده 

است.
که  است  این  ما  هدف  گفت:  وی 
بتوانیم وضعیت فعلی را حفظ و جلوگیری 
از خیز چهارم داشته باشیم و شب عید آرام 

داشته باشیم.
رئیسی افزود: هنوز شهر قرمز نداریم 
اما شهرهای نارنجی ما دو برابر شده است 
و این یک هشدار است. ضمن اینکه تعداد 

شهرهای زرد نیز افزایش یافته است.
از  برخی  در  ملایم  خیز  گفت:  وی 
مناطق کشور شروع شده که می توان آن 
را کنترل کرد. سخنگوی ستاد ملی مقابله 
با کرونا ادامه داد: در استان های شمالی و 
چند استان دیگر شرایط به گونه ای است 
که باید مراقبت و کنترل بیشتری صورت 
بگیرد. وی افزود: هفته گذشته دو استان 
تعداد  در حال حاضر  اما  داشتیم  نارنجی 
نیز  استان ها  سایر  در  نارنجی  شهرهای 
یافته است. سخنگوی ستاد ملی  افزایش 
نارنجی  شهرهای  گفت:  کرونا  با  مقابله 
از  زرد  شهرهای  و  شهر  به ۳۶  تا  از ۱۸ 
از  آبی  شهرهای  و  رسیده  به ۱۷۸   ۱۳۰
۳۰۶ به ۲۳۴ شهر کاهش یافته است. وی 
افزود: به استان های هرمزگان، خوزستان، 
مازندران  گیلان،  شمالی  استان های  یزد، 
لرستان  و  غربی  آذربایجان  گلستان،  و 
هشدار می دهیم. رئیسی تاکید کرد: یکی 
از مصوبات امروز ستاد ملی مقابله با کرونا، 
الکترونیکی  خدمات  گسترش  و  توسعه 
کمتر  مردم  مراجعات  و  حضور  تا  است 
پایان سال  تا  افزود: مصوب شد  شود.وی 
دستگاه های اجرایی سه خدمت پر مخاطب 
را الکترونیکی ارائه بدهند.سخنگوی ستاد 
امتحانات  داد:  ادامه  کرونا  با  مقابله  ملی 
عملی و حضوری برای دانشجویان نخواهیم 
داشت و آنلاین خواهد بود. رئیسی افزود: 
زرد  همچنان  البرز  و  تهران  استان های 
در  است.  شکننده  وضعیت  اما  هستند، 
استان های شمالی و چند استان دیگر، منع 

تردد برقرار است.

وزیر ورزش: 

امید زیادی به کسب مدال توسط زنان در المپیک داریم

توضیح حریری از سرمایه گذاری چینی ها در مزارع استحراج رمز ارز؛

جزییاتی تازه از سند همکاری ۲۵ ساله ایران و چین

زنان  که  داد  را  احتمال  این  جوانان  و  ورزش  وزیر 
مدال های  رشته،  سه  در  توکیو  المپیک  بازی های  در 

خوشرنگی بگیرند.
در  ایرنا  با  گویی  و  گفت  در  سلطانی فر«  »مسعود 
خصوص پاداش ویژه وزارت ورزش جهت بالا رفتن انگیزه 
در کسب مدال به ویژه در بخش زنان در المپیک توکیو، 
اظهار داشت: پاداش ویژه ای برای زنان و مردان ورزشکار 
و  نقره  بین مدال طلا،  البته  المپیک در نظر گرفتیم.  در 
برنز تفاوت قابل توجهی خواهیم داشت. آنچه در جایگاه 
نشان  کسب  دارد،  اهمیت  بازی ها  در  کشورها  مدالی 
طلاست. کشوری که در یک رویداد تنها پنج طلا می گیرد 
می گیرد  برنز   ۲۰ و  نقره   ۲۰ طلا،  چهار  که  کشوری  با 
تفاوت معناداری دارد زیرا کشوری با پنج طلا جایگاهش 

بالاتر خواهد بود.
المپیک  در  مدال ها  رنگ  بنابراین  افزود:  سلطانی فر 
نیز  زیادی  تفاوت  و  دارد  اهمیت  بسیار  ما  برای  توکیو 
مدال ها خواهیم  سایر  و  نشان طلا  بین  پاداش  مقدار  در 
را  ها  مدال  خوشرنگترین  ورزشکاران  امیدواریم  گذاشت. 

بدست آورده و برای همیشه در کشور تاریخ ساز شوند.
توسط  که  سهمیه هایی  به  توجه  با  شد:  یادآور  وی 
کرد،  خواهیم  کسب  نیز  آینده  در  و  شده  کسب  زنان 
احتمال کسب مدال های خوشرنگ توسط آن ها به ویژه در 
سه رشته وجود دارد و حساب ویژه ای برای آن باز کرده ایم.

پارالمپیک  و  المپیک  بازی های  عالی  ستاد  رییس 
رویدادهای  در  و حضور  سازی  آماده  روند  است  معتقد 
کسب سهمیه حکایت از این دارد که زنان در رشته های 
امیدواری  این  و  هستند  دنیا  اول  نفر  چند  جزو  رزمی، 
ما را در کسب چند مدال توسط زنان بیشتر کرده است. 
زنان  توسط  طلا  مدال  کسب  بینی  پیش  در  سلطانی فر 

در توکیو می گوید که این موضوع دور از ذهن نیست.

وزیر ورزش و جوانان در بخش دیگری از این گفت و گو 
در پاسخ یه این پرسش که آیا واگذاری باشگاه های استقلال و 
پرسپولیس تا پایان سال امکان پذیر خواهد بود یا خیر، عنوان 
کرد: روند واگذاری سرخآبی ها با وجود پیچیدگی ها، دامنه 
این  آماده شده در  اسناد و گزارش های  فعالیت ها، مدارک، 
۱۰ ماه بسیار خوب طی شده و بلاتکلیفی که درگزارش های 
باشگاه در چند سال گذشته دیده  شده  این ۲  حسابرسی 

بود،به سرانجام رسید.
دقیق  حسابرسی  گزارش های  داد:  ادامه  سلطانی فر 
نیز تهیه و مجامع آن ها برگزار شد و یکی دیگر از کارهای 
برای  انجام شده، اخذ اسناد مالکیت چهار مجموعه  مهم 
البته فرایند معمولی  تیم های استقلال و پرسپولیس بود. 
آن شاید بین سه تا پنج سال طول می کشید اما این کار 
انجام شد و در حال حاضر پذیرش آن در  طی چند ماه 

بورس در مرحله نهایی است.
وی در تکمیل این بخش از اظهارات خود گفت: این 
۲ باشگاه طی چند روز گذشته معرفی اولیه شدند و اکنون 
منتظر شورای پذیرش بازار سرمایه هستیم که به صورت 
نهایی در این شورا مطرح شود و بعد از آن سهام این دو 

باشگاه بلافاصله قابل ارایه به هواداران خواهد بود.
مهمترین  درباره  امید  و  تدبیر  دولت  کابینه  عضو 
می گوید:  اخیر  سال های  طی  ورزش  حوزه  دستاورد 
دستاوردهای زیادی در این چند سال داشتیم. در توسعه 
فضای اماکن ورزشی اقدامات خوبی در این دولت داشتیم 
اعلام  آینده  روزهای  گزارشی طی  در  را  ارقام  و  آمار  که 
خواهم کرد. در کل دوره این دولت، اماکن موجود ورزشی 
در کشور چه آن هایی که متعلق به وزارت ورزش است و 
چه آنهایی که متعلق به سایر دستگاه ها و بخش خصوصی 

نیم  و  این هفت سال  از ۵۰ درصد در طول  بیش  است، 
گذشته توسعه یافته و کارنامه خوبی حتی در دورترین و 

محروم ترین نقاط کشور داشتیم.
مینی  زمین  هزار   ۲ حدود  امروز  افزود:  سلطانی فر 
قبل  سال  سه  که  کشورداریم  در  مصنوعی  فوتبال  چمن 
هزار  پنج  به  نزدیک  تعداد  و  نداشتیم  مینی  زمین  هیچ 
خانه ورزش روستایی ایجاد شده و تلاش ما بر این بوده که 
امکانات ورزشی را به صورت عادلانه در کشور توزیع کنیم.
وی به طور اختصار به دستاوردهای دیگر حوزه های 
ورزشی اشاره کرد و اظهار داشت: بعد از ۴۹ سال قانون 
ورزش کشور در این دولت به روز شده و امروز حدود ۴۰ 
درصد مدیران استانی سن بین ۳۵ تا ۴۵ سال دارند که 
این سرمایه خوبی برای آینده ورزش کشور است. در عین 
حال این جوانگرایی در فدراسیون ها صورت گرفته و مهمتر 
از آن ایجاد یک فضای تفاهم و هم افزایی کامل و بسیار 
و  پارالمپیک  و  المپیک  های  کمیته  وزارت،  بین  نزدیک 
فضای  این  ورزش،  اصحاب  گفته  به  که  فدراسیون هاست 

تفاهم بعد از انقلاب سابقه نداشته است.
وزیر ورزش در پایان، گفت: نتایجی که در پنج دوره 
جام جهانی فوتبال به ویژه در ۲۰۱۸ روسیه که ایران در 
گروه مرگ قرار داشت، تیم ملی افتخار آفرینی بزرگی کرد 
و توانست بهترین نتیجه را در این پنج دوره بدست آورد. 
فینال  به  بار   ۲ باشگاه ها  از  یکی  آسیا  ملت های  جام  در 
قهرمانی رسید. در فوتسال مردان و زنان و فوتبالی ساحلی 
در سطح قاره و جهان موفقیت های خوبی کسب کردیم. 
دوومیدانی،  وزنه برداری،  کشتی،  مانند  رشته ها  سایر  در 
تیراندازی  قایقرانی،  شطرنج،  کاراته،  ووشو،   ، تکواندو 
داشتیم  درخشانی  نتایج  اخیر  سال  چهار  طی  بوکس  و 
که مقایسه این دوره با دورهای قبلی، نقطه عطفی برای 

ورزش ما بوده است.

رییس اتاق بازرگانی ایران و چین  در پاسخ به این سئوال که موضوع 
عقد قرارداد ۲۵ ساله ایران و چین در چه مرحله ای است؟ گفت: نکته مهم 
و اولیه برای پاسخ به این سئوال این است که ما تا امروز قرارداد ۲۵ساله با 
چین منعقد نکردیم . موضوع این است که می خواهیم سندی تدوین کنیم 
و بر مبنای آن با طرف چینی تفاهم کنیم تا روشن شود در ۲۵ سال آینده 
در چه حوزه هایی و به چه میزانی می توانیم روابط اقتصادی داشته باشیم.

 مجیدرضا حریری ادامه داد:  این مساله همچنان در حال پیگیری است 
و زمانی که بر اساس این سند با طرف چینی به توافق نهایی برسیم؛ قاعدتا به 
سمتی می رویم که در هر بخش از اقتصاد، پروژه هایی تعریف کنیم و پس از آن 
برای انجام پروژه های مختلف در طول ۲۵ سال آینده قراردادهایی بسته خواهد 
شد. وی ادامه داد: این کار مهم در حال پیگیری است و سر و صدایی که بر سر 
آن برپا شد به نظر من اصلا از داخل ایران نبود. من معتقدم کشورهایی که با 
نزدیک شدن رابطه اقتصادی ایران و چین مشکل دارند، چنین اخبار منفی ای 
را منتشر کردند. حریری در جواب این پرسش که چرا توضیحاتی دقیق پیش 
از این دست انتقادات در ایران مطرح نشد؟ گفت: از ابتدا مقرر شده تا زمانی 
که تفاهم نهایی حاصل نشده، روی این مساله مانور خبری داده نشود زیرا دو 
کشور قرار است نسبت به یک نقشه راه ۲۵ ساله به توافق برسند و طبیعی است 
چنین مباحثی، مباجثی بسیار تخصصی است و باید از منظر کارشناسی مورد 

بررسی قرار گیرد.
وی در پاسخ به این سئوال که مفاد اولیه سند از کجا به بیرون درز 
و  اصل ساخته  در   ... و  ارقام  و  اعداد   ، آن حرف ها  کرد؟تاکید کرد: همه 

پرداخته ذهن کسانی بود که از این مساله سخن می گفتند.
وی تشریح کرد: این مساله در حال پیگیری است و به دلیل شیوع 
کرونا رفت و آمد بین کشورها سخت و عملا غیرممکن شده است اما در 
اطلاع  که  گونه  و همان  متمرکز  به صورت  این سند  مطالعاتی  کار  ایران 
رسانی شد توسط شخص آقای لاریجانی به عنوان نماینده نظام نه نماینده 
دولت، در حال پیگیری است و کمیته های کارشناسی در حال انجام کار 
بر روی آنچه که مورد نظر ما و منفعت ملی است، هستند تا در تفاهم نامه 
نهایی بر اساس روابط متقابل و برد –برد؛ بیشترین ظرفیت را از این سند 

برای منافع ملی احصاء کنیم.
سرمایه گذاری چینی ها در مزارع استحراج رمز ارز

چینی  مورد حضور  در  اخیر  های  بحث  درباره  بازرگانی  اتاق  رییس 
ها در مزارع استخراج رمز ارزها و تاثیر آن بر خاموشی های اخیر تهران و 
کمبود برق نیز توضیح داد: بنده اطلاع دقیقی از ظرفیت برق کشور ندارم 
اما با توجه به اهمیت مساله، موضوع را از منابع رسمی کشور پرس و جو 
کرده ام؛ میزان مصرف برق همه کسانی که در کشور بیت کوین را با مجوز 
قانونی استخراج می کنند، کمتر از یک درصد از تولید برق کشور است. این 
البته استخراج کنندگان رسمی را رد برمی گیرد مه کسانی که بدون  آمار 
... در این  مجوز در نه کسانی که در قالب مرغداری ، کارخانه صنعتی و 

حوزه فعال هستند.
به عبارت دیگر همه کسانی که به صورت قانونی کار استخراج بیت 
کوین را انجام می دهند، می توانند بین یک تا ۱.۵ درصد از ظرفیت برق 

تولیدی نیروگاه های کشور را استفاده کنند، بنابراین این مساله که چینی ها 
باعث خاموشی ها یا آلودگی ها هستند، نمی تواند واقعی باشد.

وی در پاسخ به این سوال که سهم چینی ها از میزان برق مصرفی مزارع 
استخراج بیت کوین چقدر است، عنوان کرد: باید توجه داشت که از ۱.۵درصد 

میزان استفاده از برق، کمتر از نیمی از آن را چینی ها استفاده می کنند.
وی ادامه داد: در مزارع استخراج بیت کوین در ایران، شاهد سرمایه گذاری 
لهستانی ها، چینی ها و هندی ها هستیم و این سه کشور به صورت رسمی 
مجوز گرفته و در حال استخراج بیت کوین هستند اما اینکه مانوری مداوم بر 
سرمایه گذاری چینی ها صور می گیرد، موضوع مهمی است که باید بررسی شود . 
 حریری گفت: این تبلیغات با هدف چین ستیزی و ایجاد حساسیت 
افکار عمومی است ، به نظر می رسد یک سر این قضیه در فضای مجازی 
استو سر دیگر آن در تلویزیون بن سلمان و... قرار دارد . در همین راستا 
دائم به مساله شاخ و برگ می دهند و فقط به حضور چین اشاره می کنند 
اما صحبتی از حضور سرمایه گذاران لهستان و هند در این مزارع نمی شود.

کاهش  بر  مزارع  این  فعالیت  توقف  که  سئوال  این  به  پاسخ  در  وی 
تمایل خارجی ها نسبت به سرمایه گذاری در ایران گفت: هر سرمایه گذاری 
که مجوز لازم را ردیافت کند، باید تضمین شده به فعالیت خود ادامه دهد. 
مضاعف بر اینکه نرخ برقی که صاحبان این مزارع پرداخت می کنند، مطابق 
با نرخی برقی است که از کشور صادر می شود ، حال نکته اینجاست که 
چنین کاری بهتر است یا بکارگیری تمام خطوط انتقال نیرو برای صادرات 

برق به عراق و بروز بحران برای ردیافت پول آن؟
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روزنامه صبح ایران

جزییاتی تازه از سند همکاری ۲۵ ساله با چین
توضیح حریری از سرمایه گذاری چینی ها در مزارع استحراج رمز ارز؛

وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: لایحه اصلاح مالیات های 
مستقیم به هیئت دولت آمده اما به دلیل همزمانی با بودجه از 
دستور کار دولت خارج شد.فرهاد دژپسند، گفت: این لایحه به 
هیئت دولت آمد اما به دلیل همزمانی با لایحه بودجه ۱۴۰۰ از 
دستور کار دولت خارج شد. وی افزود: باید تلاش کنیم تا این 
موضوع بار دیگر در دستور کار دولت قرار بگیرد.وزیر اقتصاد 
همچنین درباره آئین نامه مالیات بر کالاهای لوکس که به گفته 
رئیس سازمان امور مالیاتی در کمیسیون اقتصادی دولت به 
تصویب رسیده است، گفت: این آئین نامه به هیأت دولت آمده و 

در آینده نزدیک کار تصویب آن انجام می شود.

رئیس کل بانک مرکزی از حذف تدریجی استفاده از 
فیزیک کارت خرید از سوی بانک مرکزی خبر داد.

عبدالناصر همتی، در صفحه شخصی خود در اینستاگرام 
نوشت: بانک مرکزی، به منظور ایجاد تسهیل در پرداختهای 
انجام  از موبایل برای  از پروژه استفاده  الکترونیکی، بزودی، 
تراکنش های خرید در فروشگاه ها و لذا حذف تدریجی استفاده 

از فیزیک کارت خرید را، رونمایی می کند.
وی افزود: این روش پرداخت، با استانداردهای معتبر بین المللی 
سازگار بوده و به صورتی کاملًا امن، این امکان را فراهم می سازد 
که مشتریان بانک ها بتوانند با وارد کردن مشخصات کارت های 

خود به درون موبایل، بدون تماس با کارتخوان، تراکنش های لازم را انجام دهند.

حذف تدریجی استفاده از 
فیزیک کارت خرید کلید خورد

لایحه اصلاح مالیات های مستقیم 
از دستور کار دولت خارج شد

نیمی از خودروهای فروش رفته احتکار شده اند وزیرصمت:

23

وزیر اقتصاد خبر داد:

رئیس کل بانک مرکزی:
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